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Pan Piotr Jedliński 

Panie Prezydencie, zwracam się z apelem do Pana 
0 zorganizowanie tak zwanego „Sportowego Okrągłego Stołu" w Koszalinie. 

Zdaję sobie sprawę, że sytuacja pandemiczna nie pozwala na organizację 
spotkań, w których mogłaby wziąć udział duża liczba osób. Dlatego zgłaszam 

to na dzisiejszej kwietniowej sesji z taką myślą przewodnią, że taki 
„Okrągły Stół" mógłby odbyć się być może w połowie czerwca, jeżeli 

oczywiście pozwolą na to przepisy. Idealnym miejscem na tego typu debatę 
mogłaby być Hala Widowiskowo - Sportowa w Koszalinie. Pomysł zrodził się 

w mojej głowie po wielu monitach prezesów, działaczy, trenerów klubów 
1 stowarzyszeń sportowych. Niemalże wszyscy jak mantrę powtarzają, że trzeba 

przeprowadzić szeroko zakrojoną debatę z panelami kierunkowymi. W wielu 
głosach przejawiał się temat infrastruktury w naszym mieście, funkcjonowania 
stowarzyszeń, a także przejrzystych dotacji miejskich, przepisów w sprawie 

dotacji celowych. Wychodząc naprzeciwko prośbom „światka koszalińskiego 
sportu" składam wniosek do Pana, Panie Prezydencie, o organizację tego 
przedsięwzięcia. Oczywiście istnieje Rada Sportu, jednak w mojej ocenie 

potrzebna jest szersza debata o sporcie w Koszalinie. Jestem przekonany, 
że odniesie się Pan do tego wniosku pozytywnie, gdyż szeroko rozumiany 
sport młodzieżowy i ten na najwyższym poziomie czyli seniorski powinien 

być wizytówką naszego miasta Koszalina. 

Ze sportowym pozdrowieniem 

Sebastian Tałaj 


